

專業外匯買賣服務（無槓桿） **ProForex Trading Services (without leverage)**  
 專業黃金買賣服務（無槓桿） **ProGold Trading Services (without leverage)**  
 靈活外匯買賣服務（無槓桿） **FlexiForex Trading Services (without leverage)**  
 靈活黃金買賣服務（無槓桿） **FlexiGold Trading Services (without leverage)**

產品風險程度 **Product Risk Level**: 中度 Medium

低 Low	低至中度 Low-to-Medium	中度 Medium	中度至高 Medium-to-High	高 High
----------	-----------------------	--------------	------------------------	-----------

專業外匯買賣服務（有槓桿） **ProForex Trading Services (with leverage)**  
 專業黃金買賣服務（有槓桿） **ProGold Trading Services (with leverage)**  
 靈活外匯買賣服務（有槓桿） **FlexiForex Trading Services (with leverage)**  
 靈活黃金買賣服務（有槓桿） **FlexiGold Trading Services (with leverage)**

產品風險程度 **Product Risk Level**: 高 High

低 Low	低至中度 Low-to-Medium	中度 Medium	中度至高 Medium-to-High	高 High
----------	-----------------------	--------------	------------------------	-----------

備註Remarks

低風險 –此風險程度之產品可能適合一些希望儘量避免風險，及有輕微程度的資本增長機會，並明白及願意承受輕微程度的資本風險的投資者。

Low Risk – Products with this risk level may be suitable for an investor who is very risk averse, and wants to gain the potential for minimal capital growth while he/she understands that he/she needs to take a minimal amount of risk with the capital invested

低至中度風險 –此風險程度之產品可能適合一些希望有低至中等程度的資本增值機會，並明白及願意承受低至中等程度的資本風險的投資者。

Products with this risk level may be suitable for an investor who wants to gain the potential for low to medium capital growth while he/she understands that he/she needs to take low to medium amount of risk with the capital invested.

中度風險 –此風險程度之產品可能適合一些希望有中等程度的資本增值機會，並明白及願意承受中等程度的資本風險的投資者。

Medium Risk – Products with this risk level may be suitable for an investor who wants to gain the potential for moderate capital growth while he/she understands that he/she needs to take a moderate amount of risk with the capital invested.

中度至高風險 –此風險程度之產品可能適合一些希望他／她的投資有高度的資本增值機會，並明白及願意承受高程度的資本風險的投資者。

Medium to High Risk – Products with this risk level may be suitable for an investor who wants to gain the potential high capital growth while he/she understands that he/she needs to take a high amount of risk with the capital invested.

高風險 –此風險程度之產品可能適合一些希望他／她的投資有大幅度的資本增值，並明白及願意承受大幅度的資本風險的投資者。

High Risk - Products with this risk level may be suitable for an investor who wants to have very significant capital growth while he/she understands that he/she needs to take a very significant amount of risk with the capital invested.